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Jako radna Rady Miasta Tułowice i pracownica lokalnej Apteki „GALEN J. TALIK, 
M.STOLARCZYK SP. JAWNA" przy ulicy Porcelitowa 1, 49-130 Tułowice Anna Wojciuk-Nowak, z 
niepokojem zauważam narastające niezadowolenie wśród mieszkańców naszego miasta 
dotyczące lokalizacji pojemnika na przeterminowane leki. Obecne umiejscowienie pojemnika 
przy ulicy Porcelanowej 5D, 49-130 Tułowice jest nie tylko niepraktyczne, ale również zniechęca 
do jego używania, co może prowadzić do nieprawidłowego składowania medykamentów, 
stanowiących potencjalne zagrożenie dla środowiska oraz zdrowia publicznego.
Dlaczego lokalizacja w aptece jest kluczowa:

1. Dostępność i widoczność: 

Umieszczenie pojemnika w aptece, miejscu codziennych wizyt wielu mieszkańców, znacznie 
zwiększy jego widoczność oraz dostępność, co zachęci więcej osób do korzystania z tego 
udogodnienia.

2. Bezpieczeństwo publiczne: 

Apteki są miejscami, które naturalnie kojarzą się z dbałością o zdrowie. Posiadanie tam 
pojemnika na przeterminowane leki podkreśla ich znaczenie dla zdrowia publicznego i 
minimalizuje ryzyko nieprawidłowego ich składowania.

3. Edukacja i promocja zdrowia: 

Apteka jako centrum informacji zdrowotnej może aktywnie uczestniczyć w edukacji 
mieszkańców o znaczeniu prawidłowej utylizacji medykamentów, co przyczyni się do wzrostu 
świadomości ekoIogicznej.

4. Wsparcie dla seniorów i osób z ograniczeniami ruchowymi: 

Łatwiejszy dostęp do pojemnika w aptece jest szczególnie ważny dla osób starszych oraz osób z 
ograniczeniami ruchowymi, które mogą mieć trudności z dotarciem do innych, mniej dostępnych 
lokalizacji.

5. Optymalizacja kosztów zarządzania odpadami:

Efektywniejsze zarządzanie pojemnikami w miejscach o wysokiej frekwencji może obniżyć 
koszty związane z odbiorem i utylizacją odpadów, oferując jednocześnie lepsze wsparcie dla 
potrzeb mieszkańców.

6. Wzrost zaufania do lokalnych władz: 

Szybka i skuteczna reakcja na potrzeby mieszkańców w tak ważnej kwestii, jak zarządzanie 
odpadami medycznymi, może znacząco wpłynćł na postrzeganie władz lokalnych jako 
responsywnych i troszczących się o dobro wspólnoty.
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W związku z powyższym, apeluję o podjęcie niezbędnych działań mających na celu przemyślenie 
i zmianę lokalizacji pojemnika na przeterminowane leki, umieszczając go bezpośrednio w aptece 
w Tułowicach. Jestem przekonana, że taka zmiana spotka się z pozytywnym odzewem 
mieszkańców i przyczyni się do poprawy zarządzania odpadami medycznymi w naszej gminie.
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